
 

Verslag jaarvergadering Dorpsraad Serooskerke, 28 juni 2022,  Zandput 

Aanwezig: Jan Kousemaker, Manon Kluijfhout, Robbie Holmes, Anneke Brouwer, Sander 
Lobbezoo, Izaäk Geschiere en Jacobine Vader, Robbie Holmes en Leander Osté, Robert 
van Dierendonck, Quinten Kunst, Daphne Jansen-Haaze, René de Visser, Kompan en ca 40 
leden en andere geïnteresseerden. 
Afwezig:  

 
1. Opening 

Jan opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 

2. Vaststellen agenda 
 De agenda wordt door Jan vastgesteld er zijn geen aanvullingen. 

 

3. Notulen jaarvergadering 11 mei 2022 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 

4. Jaarverslag 2022 
Sander geeft een korte toelichting op het jaarverslag 2022 
Het jaarverslag wordt goedgekeurd. Izaäk Geschiere merkt op dat ook Dies Moelker 
onderdeel is van de werkgroep “Duurzaam Serooskerke”, maar dat hij niet wordt 
genoemd in het jaarverslag. Sander biedt hier zijn excuses voor aan. 
 

5. Financieel verslag 2021 
Robbie geeft een korte toelichting op de jaarrekening.  
Door oplopende kosten van met name de Waker is het voorstel om de contributie te 
verhogen naar € 10,-. Hierover wordt gestemd en zijn geen aanwezigen die 
tegenstemmen en hiermee is de contributieverhoging een feit. 

 
6. Verslag kascommissie (Robert van Dierendonck en Quinten Kunst) en 

benoeming nieuwe kascommissie 
Robert van Dierendonck en Quinten Kunst hebben de kas gecontroleerd. Beide zijn 
vanavond aanwezig. Ze hebben beide voor akkoord getekend tijdens de kascontrole. 
Hiermee stelt de commissie voor het bestuur te dechargeren voor het over 2022 
gevoerde beleid en beheer van de kas.  
 
Volgend jaar zal de kascommissie bestaan uit Quinten Kunst en maarten Kempe. 

 
7. Verkiezing bestuursleden  

Aftredend en herkiesbaar zijn Jan Kousemaker en Sander Lobbezoo. Izaäk 
Geschiere stelt Jan herkiesbaar en Jan stelt Sander herkiesbaar zij worden beiden 
opnieuw als bestuurslid benoemd voor de komende 4 jaar. 
 

8. Dorpsplan Serooskerke 



Als dorpsraad blijven we aandacht vragen voor renovatie en herontwikkeling van de 

kern van Serooskerke. Inmiddels is er een toezegging dat dit op de planning komt. 

(2028?) 

Renovatie Noordweg in 2024 

Biezenweie, Zandput gebied en Natuurspeeltuin zullen na de pauze uitgebreid aan de 

orde komen. 

Bloembakken, helaas zijn er dit jaar minder bloembakken. Daarom zoeken we 

sponsoren die bloembakken willen sponsoren zodat het dorp en uitnodigend blijft 

uitzien. Het is ook mogelijk om met een aantal buurtbewoners een bloembak te 

sponsoren. 

Overlast verkeer Oostkapelseweg. Er komt een onderzoek naar de gevolgen van 

eventuele verkeersmaatregelen die genomen zouden kunnen worden. 

9. Rondvraag  
Vanuit de zaal zijn er geen vragen meer voor de rondvraag. 

 
10. Sluiting formele jaarvergadering 

 
Pauze 

 
Na de pauze geeft Kompan een presentatie over de te realiseren natuurspeeltuin in het 
Zandput gebied. Ondanks dat het nog niet bekend is wat er met het Zandput gebouw zal 
gaan gebeuren (renovatie, nieuwbouw of verplaatsing van het dorpshuis) en hoe het gebied 
eruit komt te zien kan de natuurspeeltuin na jaren eindelijk gerealiseerd gaan worden. Er is 
budget beschikbaar gesteld door de gemeente, en deze is ook al goedgekeurd door de raad,  
en er is een groep ijverige ouders al enige tijd druk in de weer met het maken van plannen. 
Hierbij worden ze ondersteunt door Kompan. Kompan is een bedrijf gespecialiseerd in 
speeltoestellen en het aanleggen van bewegingspleinen. Er wordt een schets van de 
natuurspeeltuin getoond en sfeerbeelden van hoe het eruit moet komen te zien. Het idee is 
dat er voor iedere leeftijdscategorie voldoende gelegenheid is om te spelen en te bewegen.  
Het wordt een ontmoetingsplek voor het hele dorp. Ca 2/3 van het benodigde geld is al 
binnen. Voor de resterende 1/3 zullen er initiatieven worden opgestart. Ook is alle hulp bij de 
aanleg van de speeltuin welkom. Hoe meer we met vrijwilligers kunnen doen, des te meer 
kunnen we besparen op de kosten. 
Het plan ziet er zeer fraai uit en kan dan ook op applaus uit de zaal rekenen. Inmiddels staan 
de sfeerbeelden ook op de site van de dorpsraad. 
 
Na de presentatie over de natuurspeeltuin geeft Daphne de Haaze (projectleider) een korte 
presentatie over de stand van zaken in de Biezenweie (Serooskerke-Oost).  
Door de stikstofproblematiek is er helaas wat vertraging opgelopen tov het tijdspad zoals dit 
vorig jaar is gepresenteerd. Achter de schermen is er wel hard doorgewerkt en ligt het beeld 
en kwaliteitsplan inmiddels ter inzage. Uit de zaal komen er wat vragen over het aantal 
woningen dat wordt gerealiseerd, de betaalbaarheid en het tijdspad. Deze kan Daphne niet 
allemaal direct beantwoorden. Wel geeft Daphne aan dat de Biezenweie in verschillende 
deelprojecten is opgeknipt. De MFA is onderdeel van een ander deelproject dan de 
woningbouw. Hoe de MFA eruit komt te zien en wat erin komt is nog niet helemaal duidelijk. 
Maar dit vertraagd de woningbouw in ieder geval niet. 
 
Het was een avondvullend programma. We willen iedereen bedanken voor zijn of haar 
aanwezigheid en hopen u volgens jaar weer terug te zien. 


